
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 12/06/2025 

 

Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Επικίνδυνα τα στέγαστρα του σταθμού ΟΣΕ Θεσσαλονίκης» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Κατόπιν καταγγελιών και προσωπικής διερεύνησης διαπιστώθηκε ότι τα στέγαστρα του 

σταθμού ΟΣΕ Θεσσαλονίκης παρουσιάζουν εικόνα ντροπής, διότι κάποια τμήματα 

αυτών βρίσκονται σε κατάσταση επικείμενης κατάρρευσης. Εξήντα και πλέον χρόνια 

έπειτα από τα επίσημα εγκαίνιά του, σοβάδες αποκολλώνται και καταρρέουν, ρωγμές 

διευρύνονται λόγω διαστολής του σκυροδέματος και εισέτι δεν έχουν εκκινήσει εργασίες 

συντήρησης αυτών και ανάκτησης της αρχικής τους εικόνας. Αντ΄αυτού οι υπεύθυνοι 

του εν λόγω Σιδηροδρομικού Σταθμού τοποθετούν προχείρως κορδέλες, ώστε να 

αποτρέπουν την προσέγγιση των επιβατών σε σημεία που βρίσκονται τα ετοιμόρροπα 

τμήματα των στεγάστρων.  

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεστε όπως άμεσα υλοποιήσετε σχεδιασμό γενικότερης συντήρησης των 

στεγάστρων του Σ.Σ. ΟΣΕ Θεσσαλονίκης προκειμένου να αποφευχθεί η επανάληψη της 

κατάρρευσης στεγάστρου στο Νόβι Σαντ Σερβίας κατά την οποία σκοτώθηκαν 15 άτομα 

και επιπρόσθετα οδήγησε στην παραίτηση του πρωθυπουργού της χώρας; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΥΠΕΛΟΓΛΟΥ ΣΥΜΕΩΝ 
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